نموذج الافصاح:

شركة قطر للوقود (وقود) تفصح عن بياناتها المالية للنصف الأول للعام 2021

أفصحت شركة قطر للوقود (وقود) عن بياناتها المالية المراجعة للفترة المنتهية في 2021/06/30، حيث بلغ صافي الربح 461.1 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 270.2 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.46 ريال قطري للفترة المالية المنتهية في 2021/06/30 مقابل عائد على السهم بواقع 0.27 ريال قطري لنفس الفترة من العام 2020.

*ملحوظة: يجب أن يكون صافى الربح غير متضمن لحقوق الأقلية (إن وجد).

Disclosure Form:

QATAR FUEL (WOQOD) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE FIRST HALF OF THE YEAR 2021

Qatar Fuel (WOQOD) disclosed its reviewed financial statements for the period ended on 30.06.2021. The statement show that the net profit is QR. 461.1 Million Compared to net profit amounting to QR. 270.2 Million for the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR. 0.46 for the period ended 30.06.2021 compared to QR. 0.27 for the same period in 2020.

^{*} Net profit should not include minority right (if any)